
Verksamhetsberättelse för Gislaved Badmintonklubb.

         Verksamhetsåret 2020-05-01   -   2021-04-30.

Under säsongen har 4  protokollförda styrelsemöten ägt rum.

Coronasäsongen……………………………………….

Som rubriken säger så är detta en säsongs i föreningens historia, ( i alla föreningars historia), 

som saknar motstycke. Det grymma och hänsynslösa viruset, Corona, som mynnat ut i Covid19-

sjukdom med stort lidande och flera fall av död, smittade och skrämde även föreningslivet till att 

om inte helt men nästan upphöra med all träning, tävlings och mötesverksamhet. Precis så blev

utveckling även för vår klubb där endast delvisa träningar för yngre ungdom en dryg månad i

säsongstarten samt några veckor i slutet av säsongen, träning ledd av Anders Hjelm och Therhi

Pitkämäki. Övrig träning har varit nedstängd i stort sett hela säsongen.

Tävlingsverksamheten i landet har med några få undantag varit helt nedstängd liksom seriespelet

där endast ett par sammandrag spelades på hösten.

Motionsdelen i vår verksamhet drevs  också endast några veckor i början av hösten, för att sedan

läggas ned.

Mötesverksamheten (styrelsemöte), har på digital väg kunnat genomföras på ett hyfsat sätt vid ett

antal tillfällen.

Tävlingsverksamhet, seriespel………………………………………………..

Som ovan skrivits har i stort sett all tävlingsverksamhet legat nere. Några enstaka tävlingar har dock

genomförts.

Jessika Sjören har deltagit i två tävlingar. Halmstad där det blev en finalplats i DSA och i GOTElit22

där Jessika föll i kvartsfinalen.

Seriespelet startade med ett par omgångar ( för vår del blev det 4 seriematcher, där vi vann 

2 matcher 1 oavgjord och 1 förlust), därefter flyttades datum succesivt fram för att i mars månad 

helt läggas ned.

Svenska cupen, DM, KM,  läger och egna arrangemang………………………………..

Av dessa återkommande event har det inte blivit något under säsongen, allt inställt.

Sverigeranking……………………………………………………………………………………

Eftersom få tävlingar och seriespel ägt rum är ju rankingen något osäker, dock är följnade spelare

i klubben topp 50 i singelranking.

Jessica Sjören 31:a DS senior

Roland Jarl  11:a HS55

Anders Hjelm 37:a HS55



Sociala medier………………………………………………………………

Klubben finns idag på tre olika sociala medier.
Hemsidan:     www.gislavedbadminton.se    -   där Wåge Josefsson fungerat som webbansvarig.

Facebook:    Gislaved badmintonklubb   -   som administreras av Christoffer Tegnhammar

Instagram:     gislavedbmk   -    administratör här är Sandra Jarl

Närvaroregistrering och Tournament Planner ………………………………………..

klubben har anslutits sig till en digital närvaroregistrering sam det nya administrationsprogrammet

för tävlings och seriespel., Tournament Planner.

Ansvarig för detta har Christoffer Tegnhammar varit.

Drog- och mobbingpolicy……………………………………………….

Klubben har liksom föregående år beslutat  vidmakthålla den uppsatta Drog-och Mobbingpolicyn.

Fortlöpande försöker man informera om denna under säsongen.

FemIF…………………………………………

Klubben har liksom tidigare  deltagit i alliansen FemIF, där reselotteiet utgör en viktig inkomstkälla.

Wåge Josefsson kvarstår som dess ordförande, och klubbens Femif-administratör.

Medlemsmatrikeln……………………………………………..

Registrerade antal medlemmar ligger ungefär som föregående säsong, d.v.s runt 70-talet

registrerade spelare med en procentuell fördelning på c:a 30% kvinnor och 70% män.

Belastningsregistret………………………………………….

Efter krav från myndigheter och Svenska Badmintonförbundet att våra ledare skall uppvisa "rena

papper" , avseende brottslighet, har vi på deras uppmaning begärt uttdrag ur dessa på våra ledare. 

Ett utfall som var positiva i samtliga fall.

Ekonomi………………………………………………………………….

Vår ekonomi är oförändrat stark. Ett nettoresultat på 22 tkr samt en kassalikviditet  på 146 tkr.

Kostnaderna under året har ju varit ringa eftersom tävlings och seriespel uteblivit samt förbrukning

av bollar varit låg liksom hyreskostnaderna för träningsverksamhet.

Årets femif lotteri är ej redovisat i året resultat utan kommer på nästa verksamhetsår.

Eftersom styrelsen fattat beslut om gjorda inbetalningar av medlemsavgifter skall vara resp. medlem

tillgodo nästa säong kommer detta att belasta ekonomin som uteblivna intäkter nästa säsong.



Sammanfattning…………………………………………………………..

Denna Coronasäsong blev ju tyvärr ingen vanlig säsong. Vi får hoppas att nästa säsong kommer att

vara bättre. Det är ju vår förhoppning att våra tidigare spelare och ledare skall hitta tillbaka till sina 

platser i föreningslivet efter denna pandemi, ett problem som hela idrotts-Sverige är oroliga inför.

Vi får gemensamt hjälpas åt att pusha för vår sport, badminton, så att vi återtar och förhoppningsvis

utökar vår verksamhet under nästa säsong, med trevligt och spännande seriespel, träning, tävling,

motionsbadminton och en gemensam klubbkänsla och samhörighet.

Styrelsen för Gislaved Badmintonklubb den 12 maj 2021

………………………………………… ……………………………………

Wåge Josefsson ordf. Sten Eliasson  kassör

……………………………………… ……………………………………

Birgitta Josefsson   sekr. Christoffer Tegnhammar led.

……………………………………… ……………………………………

Anders Hjelm led. Terhi Pitkämäki led.


